



The 17th (2024) Toyota Dream Car Art Contest Entry Terms & Conditions

Contest theme

"Your Dream Car"

Target applicants

15 years old and under who live in the Kingdom of Bahrain

Age categories

- (1) Category 1: 7 years old and under
- (2) Category 2: 8-11 years old
- (3) Category 3: 12-15 years old

Entry period

18th January 2024 to 22nd February 2024

Entry guidelines

In line with our green thinking, artwork submissions will only be received online. Please scan your artworks and submit them through <https://dreamcar.toyota.com.bh/> according to the following guidelines:

(1) Entry form

Please fill in and submit the entry form available on the website.

Parent/Guardian's consent is needed to apply for this contest.

(2) Artwork Format: PDF/JPEG, maximum size of 10MB

Please keep the original paper artwork, as it will have to be presented upon claiming the prize.

* Paper size: 400mm x 550 mm (15.7-21.7in.) or smaller

* The recommended size is A3. (A4 and smaller sizes are also acceptable.)

(3) Drawing materials: Any

* Any drawing materials can be used, such as color pencils, markers, crayons, or paints.

* Collage or cutout pictures will be allowed for plane drawings, excluding ones making other artworks dirty or requiring special care in handling.

[Unacceptable Artworks]

- * CG artwork created on a computer or similar device will not be accepted.
- * Collaborative artwork drawn by multiple individuals will not be accepted.
- * Artwork created by a person other than the participant.
- * Piece with incomplete Entry Forms or missing information
- * Drawings that resemble the previous Toyota Dream Car Art Contest artworks, famous paintings, and that include trademarked characters.

Judging & Prizes

Top 3 artworks from each age group will be selected as winners (1st place, 2nd place 3rd place) based on the **message, quality and uniqueness of the artwork content**. **The artwork should include the Toyota logo**. There will be three winners per age group. (9 winners in total).

NATIONAL CONTEST

Golden prize winners in all 3 age categories: BD300

Silver prize winners in all 3 age categories: BD200

Bronze prize winners in all 3 age categories: BD150

The top 9 finalist artworks will advance to the Regional and World Contests.

REGIONAL CONTEST

Top 3 winners from each age category: \$3,000

WORLD CONTEST – JAPAN

1st rank winner from each age category: \$5,000

\$10,000 awarded to each winner's school

Note: Past Winners of World Contest cannot be awarded in the same category again.

Announcement of winners

Winners (or the person in charge of each group) will be notified to them and their schools by the contest office.

The results of the **17th Toyota Bahrain Dream Car Art Contest** is scheduled to be announced on **27th February 2024**. The result of the Regional and World Contests will be announced on the Official Website of the Toyota Dream Car Art Contest later. (URL: <https://www.toyota-dreamcarart.com>)

Reminders

- (1) Submission that have previously been released, submissions that have been entered in other contests, and submissions that infringe on a third party's copyrights will not be accepted.
- (2) Multiple submissions are allowed from the same person. However, only one prize will be awarded per person.
- (3) Family members of employees of Toyota or Toyota Motor Corporation related companies are also eligible to participate.
- (4) Any private information collected as part of the contest will not be used for any other purpose.
- (5) Award-winning artworks of the Contest will not be returned.
- (6) All rights in the submitted artworks, including but not limited to publication, use, adaption, editing, and revision rights, will belong to Toyota Motor Corporation.
- (7) The submitted artworks may be used in advertisements and printed materials by Toyota Motor Corporation and partner companies that have supported the contest and obtained an official approval by Toyota Motor Corporation for the purpose of advertising.
- (8) Prize eligibility may not be transferred or sold to a third party.
- (9) The winners must submit to Toyota Motor Corporation a declaration attesting that they meet the eligibility requirements and an agreement that they will not submit their award-winning artworks to any other art contest.
- (10) This contest will be invalid in regions which are prohibited or restricted legally.

Handling of personal information

Usage purposes:

- (1) Notification of judging and judging results of this contest
- (2) Sending of prizes for this contest by mail
- (3) Surveys for the purpose of improving the content of this contest, and for anonymous statistical analysis for marketing, etc.
- (4) Under adequate safeguards any usage deemed necessary by Toyota Motor Corporation in order to conduct the contest fairly and safely.

* Disclosure of personal information to third parties: With the exception of providing personal information to contractors within the necessary scope of conducting this contest, personal information will not be disclosed to third parties without the permission of the individual.

* In operating and managing this contest, personal information will be provided to a company contracted to handle personal information that has adequate safeguards in place.

الشروط والأحكام التابعة للدورة 17 (2024)

من مسابقة تويوتا الفنية لرسم سيارة الأحلام

موضوع المسابقة
"سيارة أحلامك"

المخولون للاشتراك
الأطفال من عمر 15 كحدّ أقصى من الذين يعيشون في مملكة البحرين

الفئات العمرية

- (1) الفئة الأولى: دون 8 سنوات (7 سنوات أو أقل)
- (2) الفئة الثانية: 8 – 11 سنة
- (3) الفئة الثالثة: 12 – 15 سنة

فترة الاشتراك

18 يناير 2024 إلى 22 فبراير 2024

قواعد الاشتراك

بهدف المساهمة في الحفاظ على البيئة، سيتم قبول الرسومات إلكترونياً فقط. يرجى تقديم نسخة رقمية مصوّرة من الرسومات عبر موقع <https://dreamcar.toyota.com.bh/> وفقاً للقواعد التالية:

(1) استمارة المشاركة

يرجى ملئ وتقديم استمارة المشاركة في المسابقة والموجودة على الموقع الإلكتروني. موافقة ولي الأمر/الراعي الشرعي مطلوبة.

(2) نوع الملف المقبول: PDF/JPEG، بحجم 10MB كحدّ أقصى

يرجى الاحتفاظ بالرسومات الأصلية، حيث سيتوجب على الفائزين اظهارها عند استلام الجائزة.

*قياس الورقة: 400 مم x 550 مم أو أصغر

*القياس الموصى به: ورقة A3. يتم قبول قياسات أصغر أيضاً.

(3) المواد المستخدمة للرسم: أي مادة

- * يمكن استخدام أي أداة أو مادة للرسم مثل أقلام التلوين الخشبية أو الألوان المائية وغيرها.
- * يُسمح استخدام قصاصات الصور مع الرسومات، للطائرات والبيئة المحيطة مثلاً.

[الرسومات غير المقبولة]

- * الرسومات التي تتم باستخدام الكمبيوتر أو أي جهاز ذكي/إلكتروني.
- * الرسومات التي قام برسمها أكثر من شخص واحد.
- * الرسومات التي قام برسمها شخص غير الطفل المشترك.
- * الرسومات المرفقة باستمارة تقديم غير مكتملة.
- * الرسومات التي تشبه رسومات سابقة من ضمن مسابقة تويوتا لرسم سيارة الأحلام، أو رسومات معروفة، أو الرسومات التي تحتوي على شخصيات مسجلة تجارياً.

التحكيم والجوائز

سيتم اختيار أفضل 3 رسومات من كل فئة عمرية للمركز الأول، الثاني والثالث، وسيتم الاختيار على الرسالة التي يحملها مضمون الرسومات والنوعية الإجمالية للعمل الفني وتميز محتواه، كما يجب أن يشتمل العمل الفني على شعار تويوتا. سيكون هناك 3 رابحين لكل فئة عمرية (مجموع الرابحين 9).

المسابقة المحلية

- الجائزة الذهبية، 3 فائزين من الفئات العمرية الثلاثة: 300 د.ب
 - الجائزة الفضية، 3 فائزين من الفئات العمرية الثلاثة: 200 د.ب
 - الجائزة البرونزية، 3 فائزين من الفئات العمرية الثلاثة: 150 د.ب
- ستتقدم الأعمال الفنية التسعة الأولى إلى المسابقات الإقليمية والعالمية.

المسابقة الإقليمية

3 فائزين من كل فئة عمرية: \$3,000

المسابقة العالمية - اليابان

- الفائز بالجائزة الذهبية من كل فئة عمرية: \$5,000
- جائزة \$10,000 للمدرسة التي ينتمي إليها كل فائز

ملاحظة: لا يحول الفائزون السابقون بالمسابقة العالمية بالفوز مجدداً ضمن نفس الفئة.

الإعلان عن الفائزين

سيتم التواصل مع الفائزين (أو الشخص المسؤول عن كل مجموعة) من قبل المكتب المنظم للمسابقة.

سيتم الإعلان عن نتائج الدورة 17 من مسابقة تويوتا البحرين لرسم سيارة الأحلام في 27 فبراير 2024، في حين سيتم الإعلان لاحقاً عن نتائج المسابقتين الإقليمية والعالمية على الموقع الرسمي لمسابقة تويوتا لرسم سيارة الأحلام.

(URL: <https://www.toyota-dreamcarart.com>)

للتذكير

- (1) لن يتم قبول رسومات تم نشرها سابقاً أو الاشتراك بها في مسابقات أخرى أو الرسومات التي تخرق حقوق أي طرف ثالث.
- (2) يتم قبول رسومات متعددة من قبل شخص واحد، لكن سيتم تقديم جائزة واحدة فقط لكل مشترك.
- (3) يحق لأفراد عائلة موظفي شركة تويوتا أو الشركات المرتبطة بها المشاركة في المسابقة.
- (4) لن يتم استخدام أي من المعلومات الشخصية التي يتم جمعها كجزء من هذه المسابقة لأي غرض آخر.
- (5) لن يتم إعادة الرسومات التي تفوز بالمسابقة إلى أصحابها.
- (6) جميع الحقوق المرتبطة بالرسومات، والتي تشمل ولا تقتصر على حقوق النشر، الاستخدام، التعديل، التحرير أو المراجعة، تعود إلى تويوتا موتر كوربريشن.
- (7) يمكن استخدام الرسومات التي يتم تقديمها في الإعلانات والمطبوعات من قبل شركة تويوتا موتر كوربريشن أو الشركات الداعمة للمسابقة والتي تملك موافقة رسمية من شركة تويوتا.
- (8) لا يمكن تحويل الجائزة إلى طرف ثالث.
- (9) على الفائزين تقديم تصريح لشركة تويوتا موتر كوربريشن يشهدون فيه على أنهم فازوا وفقاً لشروط وأحكام المسابقة وأنهم لن يقدموا أعمالهم الفنية الفائزة لأي مسابقة أخرى.
- (10) هذه المسابقة غير صالحة في الدول التي لا تسمح بها قانونياً.

التعامل مع المعلومات الخاصة

أهداف الاستخدام

- (1) الإبلاغ عن التحكيم ونتائج التحكيم الخاصة بالمسابقة
- (2) ارسال الجوائز عبر البريد
- (3) اجراء احصائيات بهدف تحسين محتوى المسابقة وبهدف اجراء تحليل احصائي للتسويق، الخ...
- (4) بموجب ضمانات كافية، لأي استخدام آخر تعتبره شركة تويوتا موتر كوربريشن ضرورياً من أجل إجراء المسابقة بشكل عادل وآمن.

*إفشاء المعلومات الشخصية لأطراف ثالثة: باستثناء تقديم المعلومات الشخصية للمتعاقدين ضمن النطاق الضروري لإجراء هذه المسابقة، لن يتم الكشف عن المعلومات الشخصية لأطراف ثالثة دون إذن الفرد.

*أثناء تشغيل وإدارة هذه المسابقة، سيتم توفير المعلومات الشخصية لشركة متعاقد معها للتعامل مع المعلومات الشخصية التي لديها ضمانات كافية مطبقة.